
 

I dag skal den helhedsplan, som vi startede i 2011 endelig behandles/godkendes. 

Den har været længe undervejs og det sidste år er der kommet ekstra meget fokus på planen. 

Der er startet en ny gruppe, som arbejder på det samme, som jeg – som medlem af 

afdelingsbestyrelsen gør – nemlig Bistruplunds bevarelse. 

Der er kommet mange ændringsforslag til med mange nye beregninger, som vores økonomer har 

gennemgået og regnet på, og som også er kommenteret og udsendt 

Afdelingsbestyrelsens opfordring er, at I som beboere støtter op om den plan, som på 

beboerdemokratisk vis er behandlet og godkendt gennem årene. 

Vi får lavet alle de renoveringer, som er nødvendige og vi undgår at komme til at bo på en 

byggeplads de næste 10 – 15 år såfremt vi deler arbejdet op. 

Når faldstammerne skal repareres/udskiftes virker det ikke logisk, at vente med renovering af 

badeværelser i 10 år. 

De nye udmeldinger fra gruppen om, at der ikke er krav fra Rudersdal Kommune om 

tilgængelighedsboliger ved større renoveringer er jeg uforstående overfor eftersom jeg har en 

anden melding. 

Vi har fået meget materiale i vores brevsprækker, og der er desværre mange, som er blevet mere 

forvirret end godt er. 

Afdelingsbestyrelsen blev på deres bestyrelsesmøde den 3. august 2021 enige om at støtte den 

oprindelige plan, og derfor er min opfordring, at vi stemmer for den oprindelige Helhedsplan og 

kommer i gang med den plan som vi har ventet på at få støttemidler til, og som er godkendt af 

Byplan, Økonomiudvalg samt Kommunalbestyrelse i maj 2020 

Med venlig hilsen på afdelingsbestyrelsens vegne 

Conny Birkholm 

Afdelingsformand Bistruplund 

 


